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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
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lrornányszárn \( / ~ 'l-~ 
Érkezett: 2018 Júl 2 7,

Kövér László
az Országgyűlós elnöke részére

Helyben

Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24,) OGY határozat 124, § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Dr. Kás1et· Miklós

emberi erőforrásokért felelős miniszternek,

,,Hány állampolgárnál alakult ki rákos megbetegedés az elmúlt években a
vérnyomáscsökkentőt szedett betegek közül?"

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Immáron negyedik hete több vérnyomáscsökkentő forgalmazását is felfüggesztette az Országos
Gyógyszerészeti és Élelmezés-egészségügyi Intézet minőségi hibára hivatkozva. Az Intézel
vezetőinek nyilatkozatai alapján akár 200.000 beteget is kezelhettek a rákkeltő gyógyszerekkel.

Tekintettel arra, hogy a forgalomba helyezett rákkeltő anyagot tartalmazó gyógyszerek több
százezer ember egészségére jelentenek közvetlen és valós veszélyt, ezért úgy gondolom, hogy
mindez kiemelt figyelmet és cselekvést követel meg a kormánytól,

Figyelemmel az ügy súlyosságára, arra kérem a tisztelt miniszter urat, hogy válaszoljon az alábbi
kérdésre:

Hány állampolgárnál alakult ki rákos megbetegedés az elmúlt években a
vérnyomáscsökkentőt szedett betegek közül?

Tisztelettel várom válaszát.

Budapest, 2018. július 26.
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